
 
 

Schriftelijke vragen aan college van B&W Almelo  
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Versterking stelsel legaal wapenbezit   

 

 

Geacht college van B&W, 

 

Wij danken u voor de beantwoording van de schriftelijke vragen over vuurwapens. 

 

Aansluitend op de beantwoording van vraag 2 en vraag 7 hebben wij nog enkele vragen 

en opmerkingen. 

 

 

Uit onderzoek blijkt dat veel burgemeesters van diverse gemeenten vinden dat leden van 

schietsportverenigingen niet langer thuis wapens moeten bewaren maar op de 

schietclub. Verder zeggen ze dat er standaard een geneeskundige verklaring moet 

worden afgegeven bij aanvraag en bij verlening van een wapenvergunning. Jaap Timmer, 

docent aan het centrum voor politie- en veiligheidswetenschappen van de Vrije 

Universiteit in Amsterdam, is het met de burgemeesters eens dat er beter naar de 

psychische gesteldheid van de aanvrager van een wapenvergunning moet worden 

gekeken. De huidige situatie is zo dat er bij legaal wapenbezit alleen verplicht een 

wapenkluis moet zijn bij sportschutters thuis. 

 

Verplicht wapenslot en wapenkluis   

 

Vraag: 

 

Zou het (ook) niet verplicht moeten zijn om wapens uitsluitend "op slot" (wapenslot) mee 

naar huis worden genomen en dat de sleutels op de club blijven? 

Doel is het schietklaar maken van het wapen te verlengen en zo de man of vrouw, die 

handelt in een vlaag van verstandsverbijstering, de tijd geven weer tot bezinning te 

komen. 

 

 

Munitie opslaan op de schietvereniging 

 

Vraag: 

 

Zou het niet verplicht moeten zijn dat munitie voortaan opgeslagen wordt in 

wapenkluizen op de schietvereniging en alle verkochte munitie wordt geregistreerd? 

Ieder wapenvergunninghouder bergt zijn eigen munitie thuis op. Door verenigingen 

wordt aan schutters munitie verkocht. De schietvereniging is niet verplicht de transactie 



te registreren, hetgeen de controle op gebruikte munitie daarom niet of nauwelijks 

mogelijk maakt. Bij onderzoek van het Wetenschappelijk Onderzoek en- 

Documentatiecentrum (WODC) naar illegale vuurwapens bleek dat, hoewel er bij 

schietverenigingen nauwelijks sprake is van doorverkoop van vuurwapens aan het 

illegale circuit, er wel aanwijzingen zijn voor het weglekken van munitie aan leden. 

 

Gezien het feit dat het sportschutters niet is toegestaan hun wapens thuis te gebruiken is 

er geen reden om hen toe te staan de munitie voor hun wapens thuis te bewaren.  

 

 

 

Onze fractie heeft veiligheid hoog in haar vaandel staan en altijd verkondigd dat we 

bestaande regelgeving moeten handhaven. Helaas vinden wij dat dit niet voldoende 

gebeurt. Huisbezoeken aan wapenvergunninghouders hadden en hebben nog steeds 

geen prioriteit. Natuurlijk zijn er sportschutters die zich aan de bestaande regelgeving 

houden. Voor ons is het belangrijk dat zo veel mogelijk wordt gedaan om de gaten in de 

bestaande regelgeving te dichten en tegelijk niet meteen de schietsport praktisch 

onmogelijk te maken voor mensen die niet kwaadwillend zijn. 

 

Veiligheid boven alles, maar met schijnveiligheid is niemand gediend. 

 

 

Wij zijn benieuwd naar de beantwoording van de vragen, 

 

Met vriendelijke groeten, 

 

Namens fractie Partij Vrij Almelo (PVA) 

 

Harry de Olde 


